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Zápis z 6. zasedání zastupitelstva  
obce Dolní Tošanovice konaného dne 14. 06. 2011  

 
                       _________________________________ * * * ________________________________ 
 
Přítomni členové ZO: P. Blabla, ,  X. Starobová, E. Grygarová, V. Pohludka, M. Gongolová, 
Mgr. E. Bartečková (později), Mgr. Naděžda Honzáková (později) 
 
Omluvení členové ZO: A. Škuta,  Bc. I. Stříž,  
 

Zaměstnanci OÚ: Ing. A. Schebestová 
 

Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 18:03 h. 
 

Návrhová komise: E. Grygarová, X. Starobová 
 

Ověřovatelé zápisu: V. Pohludka, M. Gongolová 
 

Zapisovatelka: Ing. A. Schebestová 
 

  Hlasování: všech 5 přítomných pro                                                                                                          
 
P r o g r a m : 
 

1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 
3) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce Dolní Tošanovice za rok 2010 
4) Závěrečný účet obce Dolní Tošanovice za rok 2010 
5) Kontrola hospodaření obce Dolní Tošanovice za uplynulé období 01-05/2011 
6) Rozpočtového opatření obce Dolní Tošanovice č. 3/2011 
7) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření dobrovolného svazku obcí Sdružení obcí 

povodí Stonávky za rok 2010 
8) Závěrečný účet Sdružení obcí povodí Stonávky za rok 2010 
9) Zpráva ZŠ Dolní Tošanovice a MŠ Horní Tošanovice, p.o.  o svém hospodaření za uplynulé 

1. čtvrtletí roku 2011 
10) Nová zřizovací listina příspěvkové organizace ZŠ Dolní Tošanovice a MŠ Horní 

Tošanovice v návaznosti na novou legislativu 
11) Žádost o finanční příspěvek  

a. na Radovánky 
b. pro SDH: na pohárovou soutěž ve výši 3.000,- Kč 

12) Pošta, různé 
a. OZV č. 2/2011 o místních poplatcích 
b. Žádost o vyjádření k prodloužení provozu do 30.6. 2016 – Skanska Transbeton, s. 

r. o. 
c. Smlouva o uzavření smlouvy budoucí o připojení odběrného zařízení 

k distribuční soustavě do napěťové hladiny 0,4 kV (NN) – ČEZ Distribuce, a. s. 
d. Informace k veřejným výzvám 
e. Postup u podaných žádostí o dotace 
f. Oprava místních komunikací 

 
13) Diskuse 
14) Závěr 
 

 
 
Ad 1.) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise  
- viz. výše. (proběhlo)  



2 

 

 
 

 
Ad 2.) Kontrola usnesení z minulého zasedání  
 
Místostarostka seznámila přítomné s usnesením z minulého zasedání zastupitelstva obce ze 
dne 12. 04. 2011. Poté starosta vyzval přítomné zastupitele k vyslovení souhlasu s usnesením. 
 

                           Hlasování: všech 5 přítomných pro 
 

Starosta poté dodal, že k bodu tenisové kurty se informoval na cenu a možnost nákupu 
antuky. Nákup by byl možný v Hranicích na Moravě a potřebovali bychom kolem 2 tun. 
Proto se tenisové kurty upraví k užívání na tuto sezónu dosypáním antuky. 
 
 
Ad 3.) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce Dolní Tošanovice za rok 2010 
 
Starosta dal zprávu z auditu k nahlédnutí ostatním zastupitelům a uvedl, že zastupitelstvo 
musí zprávu schválit a přijmout nápravné opatření. 
 
I.) Schválení zprávy o hospodaření obce Dolní Tošanovice za rok 2010 
Zastupitelstvo obce Dolní Tošanovcie na svém zasedání dne 14.6.2011 vyjadřuje svůj souhlas 
s celoročním hospodařením s výhradou, kdy při přezkoumání hospodaření územního celku 
dle § 2 a § 3 zákona č. 420/2004 Sb.za rok 2010 byly dle § 10 odst. 3 písm. b) zjištěny chyby   
a nedostatky, které neměly závažnost nedostatků uvedených pod písmenem c, a to: 
„Neuvolněnému členu zastupitelstva obce Dolní Tošanovice os.č.1 nebyly v souvislosti  
s ukončením funkce vyplaceny všechny odměny, na které mu podle zákona vznikl nárok.“  
  

Hlasování: všech 5 přítomných pro 
II.) Přijetí nápravného opatření 
Zastupitelstvo obce Dolní Tošanovcie na svém zasedání dne 14.6.2011 přijímá  opatření 
potřebné k nápravě zjištěných chyb a nedostatků dle § 17 odst. 7 písm. b) zákona č. 250/2000 
Sb.,o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů 
t a k t o:    
V rámci zpracování mezd zaměstnanců a odměn členů zastupitelstva obce Dolní Tošanovice  
za měsíc květen 2011 byla neuvolněnému členu zastupitelstva obce Dolní Tošanovice os.č.1 
vyplacena dne 6.6.2011 dodatková odměna, jejíž hodnota odpovídá výši doplatku celkové 
odměny, na kterou v souvislosti s ukončením funkce vznikl nárok. 

 
Hlasování: všech 5 přítomných pro 

 
* v 18:10 h. přišla zastupitelka Mgr. Naděžda Honzáková 
 
Ad 4.) Závěrečný účet obce Dolní Tošanovice za rok 2010 
 
Starosta opět poslal návrh závěrečného účtu k nahlédnutí. 
 
Místostarostka upozornila, že visel také na úřední desce, takže se s ním měli možnost 
seznámit. 
 
*  v 18: 17 přišla zastupitelka Mgr. Eva Bartečková 
 
Poté vyzval starosta přítomné k hlasování o přijetí závěrečného účtu obce Dolní Tošanovice 
za rok 2010. (příloha č. 1) 
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Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 
 
Ad 5.) Kontrola hospodaření obce Dolní Tošanovice za uplynulé období 01-05/2011 
 
Starosta seznámil přítomné s provedenou kontrolou hospodaření obce Dolní Tošanovice za 
uplynulé období 01-05/2011 a dal přítomným k nahlédnutí Výkaz pro hodnocení plnění 
rozpočtu. (příloha č. 2) 

Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 
Ad 6.) Rozpočtového opatření obce Dolní Tošanovice č. 3/2011 
 
Starosta informoval přítomné o nutnosti provádět rozpočtová opatření a konkrétních 
podmínkách rozpočtového opatření č. 3/2011: 
Schválený rozpočet obce je ovlivňován plněním rozpočtových příjmů a rozpočtových 
výdajů, kdy je po určité době občas zapotřebí provést tzv. rozpočtovou úpravu.  Změny 
rozpočtu se provádějí rozpočtovými opatřením dle § 16 zákona č.250/2000 Sb.,  
o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. Opatření se evidují podle časové 
posloupnosti, to dnešní je již třetí v tomto roce.   
 
 Rozpočtovým opatřením se provádí  
a) přesun rozpočtových prostředků, při němž se jednotlivé příjmy nebo výdaje navzájem 
ovlivňují, aniž by se změnil jejich celkový objem nebo schválený rozdíl celkových příjmů  
a výdajů, 
b) vytvoření nových, schváleným rozpočtem nepředvídaných příjmů k úhradě nových, 
rozpočtem nezajištěných výdajů, čímž se zvýší celkový objem rozpočtu, 
c) sníţení objemu rozpočtových výdajů, jestliže je jejich krytí ohroženo neplněním 
rozpočtových příjmů.  
 
     Rozpočtovým opatřením č.3/2011 byly upraveny daňové příjmy dle predikce vývoje 
daňových příjmů pro ÚSC, dále malá úprava na paragrafu místní správy v důsledky 
obdrženého finančního daru od společnosti Skanska, a.s. a tržeb z prodeje majetku. 
Rozpočtové výdaje byly upraveny na kapitole „Základní škola“, kde se objevil finanční 
příspěvek na plavání za děti D. Tošanovic, kapitola „Činnosti knihovnické“ byla upravena 
na její skutečný provoz, byla vytvořena nová Kapitola „Územní plánovaní“, kterou 
schválený rozpočet neobsahoval, byly navýšeny finanční prostředky na kapitole „Komunální 
služby a územní rozvoj“ zejména pro nepředvídanou opravu traktoru, v Kapitole „Péče  
o veřejnou zeleň“ se objevily finanční prostředky uvolněné v rámci Mikroregionálního 
projektu na úpravu veřejné zeleně, byla vytvořena nová Kapitola „Bezpečnost a veřejný 
pořádek“, na kterou je nutné rozpočtovat v souvislosti s uzavřenou smlouvu s obcí Hnojník, 
byla navýšena kapitola „Dobrovolná část požární ochrany“ pro nákup drobného DHIM, 
malé navýšení bude potřebovat rovněž kapitola „Zastupitelstvo obce“ a pro specifické 
účtování na vybraných položkách rovněž kapitola „Činnost místní správy“.  Vzhledem k již 
schváleným finančním operacím, bylo nutno vykrýt požadavky na financování 
z Rozpočtových rezerv, jejichž objem se samozřejmě snížil.  
Podrobně vše zobrazuje vyhotovená 9-ti stránková tabulka, která bude tvořit nedílnou 
součást zápisu a usnesení k tomuto projednávanému bodu. (příloha č. 3) 
V důsledku dalšího vývoje, např. obdržení v tuto chvíli nejistých finančních prostředků či 
změně ve financování  dojde časem k další úpravě rozpočtu. 
 
Poté vyzval starosta k hlasování o přijetí rozpočtového opatření č. 3/2011. 

 
Hlasování: všech 7 přítomných pro 
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Ad 7) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření dobrovolného svazku obcí Sdruţení 
obcí povodí Stonávky za rok 2010 
 
Starosta seznámil přítomné s výsledkem auditu, který proběhl u dobrovolného svazku obcí 
Sdružení obcí povodí Stonávky za rok 2010: 
 
A. Výsledek přezkoumání hospodaření 
Při přezkoumání hospodaření svazku obcí za rok 2010 nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 
 
B. Přijetí a plnění opatření k nápravě zjištěných chyb a nedostatků 
B.1 Vzhledem k tomu, že při přezkoumání hospodaření za rok 2009 nebyly zjištěny chyby  
a nedostatky, nebyl svazek obcí povinen přijmout opatření k nápravě. 
B.2 Vzhledem k tomu, že při přezkoumání dílčího hospodaření provedeném k 30. 9. 2010 
nebyly jištěny chyby a nedostatky, nebyl svazek obcí povinen přijmout opatření k nápravě. 
 
Poté vyzval starosta k hlasování o schválení zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 
dobrovolného svazku obcí Sdružení obcí povodí Stonávky za rok 2010. 
 

Hlasování: všech 7 přítomných proti 
 
 

Ad 8) Závěrečný účet Sdruţení obcí povodí Stonávky za rok 2010 
 
Starosta opět nechal k nahlédnutí návrh závěrečného účtu Sdružení obcí povodí Stonávky za 
rok 2010 a upozornil, že jak zpráva z auditu, tak závěrečný účet byl také vyvěšen po dobu 15 
dnů na úřední desce obce. 
Poté vyzval k hlasování o přijetí závěrečného účtu Sdružení obcí povodí Stonávky za rok 
2010. 

Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 

Zastupitelstvo obce Dolní Tošanovice schválilo závěrečný účet Sdružení obcí povodí 
Stonávky za rok 2010 bez výhrad. 
 
Ad 9) Zpráva ZŠ Dolní Tošanovice a MŠ Horní Tošanovice, p.o.  o svém hospodaření za 
uplynulé 1. čtvrtletí roku 2011 
 
Starosta přítomné zastupitele seznámil se zprávou ZŠ Dolní Tošanovice a MŠ Horní 
Tošanovice, p. o. o hospodaření za 1. čtvrtletí roku 2011 a předložil k nahlédnutí Rozbor 
Hospodaření ZŠ Dolní Tošanovice a MŠ Horní Tošanovice za uplynulé období od 1. ledna do 
31. března 2011. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Ad 10) Nová zřizovací listina příspěvkové organizace ZŠ Dolní Tošanovice a MŠ Horní 
Tošanovice v návaznosti na novou legislativu 
 
Metodickou konzultací s auditory Krajského úřad MSK Ostrava v rámci kontroly 
hospodaření obce Dolní Tošanovice za rok 2010 byla novelizována zřizovací listina naší 
základní školy. Dodatky se již neprovádějí, při jakékoliv změně se tvoří nová zřizovací 
listina, která nahrazuje předchozí. Po schválení je nutno změnu zaregistrovat na Krajském 
soudě v Ostravě.  
 
V roce 2009 prošla sice zřizovací listina novelizací pro svou nevyhovující právní úpravu pro 
úpravu některých pravomocí zřizovatele a statutárního zástupce příspěvkové organizace 
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podle zákona, ale v souvislosti s  novým vymezením majetku v návaznosti na nové 
účetnictví státu je ji nutné znovu novelizovat.  
 
U majetku, který byl pořízen do roku 1998 v pořizovací ceně pod 40 tis. Kč, bude probíhat až 
do konce roku 2011 tzv. dooprávkování. Od 1. 1. 2012 začnou pak všechny účetní jednotky 
bez rozdílu na charakter zřízení odpisovat budovy, stavby, pozemky a HIM dle zákona o 
účetnictví.  
 
Aktuálnost hospodaření a tím i požadavky na účtování upravuje čl. 6) zřizovací listiny 
„Vymezení práv umožňujících organizaci naplňovat hlavní účel příspěvkové organizace“ 
s rozdělení do odd. A.) a B.).  
V konečném důsledku bude zrušena nájemní smlouva k pronájmu  majetku  z původní 
zřizovací listiny, novou zřizovací listinou bude budova školy - objekt č.p. 22 a pozemek, dále 
budova MŠ - část objektu budovy OÚ Horní Tošanovice jako odloučené pracoviště p.o. ZŠ 
vymezen jako majetek k hospodářskému využití (příloha č. 1) a HIM a DHIM dle původní 
smlouvy bude vymezen jako majetek k vlastnímu hospodaření (příloha č. 2).   
Na základě této zřizovací listiny provede účetní odpovídající zařazení majetku, dooprávkuje, 
vytvoří odpisové plány a začne od 1. 1. 2012 na příslušných účetních jednotkách odpisovat, 
což by podle současné zřizovací listiny nebylo možné. 
 
Následně vyzval starosta k hlasování o přijetí Zřizovací listiny příspěvkové organizace 
Základní škola Dolní Tošanovice a Mateřská škola Horní Tošanovice, č.j.: D_Tos 161/2011. 
 

Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 
 
Ad 11) Ţádost o finanční příspěvek  

a. na Radovánky  
Zastupitelka E. Grygarová vznesla jménem sdružení rodičů školy žádost o finanční 
příspěvek ve formě daru na Radovánky. 
 
Starosta navrhl dát příspěvek ve výši 2.000,- Kč jako v loňském roce. 
Pak vyzval zastupitele k hlasování o poskytnutí finančního příspěvku ve formě daru 
pro sdružení rodičů na dětské Radovánky, které se konají 18. 6. 2011. 
 

Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 

b. pro SDH: na pohárovou soutěţ ve výši 3.000,- Kč 
Starosta prezentoval žádost velitele hasičů pana Františka Kubatky, finance budou 
použity na ceny, prezentaci soutěže. 
 
E. Bartečková se zeptala, zda tento příspěvek už není zahrnutý v rozpočtu, když se 
soutěž koná každý rok? 
 
Starosta odpověděl, že není a že výše příspěvku není každý rok stejná. Následně 
vyzval zastupitele k hlasování o přidělení finančního příspěvku SDH Dolní 
Tošanovice ve formě finančního daru na letošní pohárovou soutěž. 
 

Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 

Ad 12) Pošta, různé 
 

a. OZV č. 2/2011 o místních poplatcích 
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Starosta informoval zastupitele, že byla vypracována nová vyhláška o místních 
poplatcích. A došlo k upřesnění určitých bodů zejména v oblasti veřejného 
prostranství a nechal OZV kolovat. 
Poté, co se s ní zastupitelé seznámili, vyzval k hlasování o přijetí Obecně závazné 
vyhlášky č. 2/2011 o místních poplatcích. (příloha č. 4) 
 

Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 

b. Ţádost o vyjádření k prodlouţení provozu do 30. 6. 2016 – Skanska Transbeton, 
 s. r. o. 
Starosta přednesl žádost společnosti Skanska Transbeton, s. r. o. Vojkovice  
o prodloužení provozu, uvedl, že on sám nic nenamítá a vyzval přítomné, aby se 
k žádosti vyjádřili. 
 
N. Honzáková poznamenala, že vždy řádně platí za odebranou vodu a poskytují  
i sponzorské příspěvky pro děti na ZŠ nebo sportovce, že také nemá námitek. 
 
Ostatní zastupitelé neměli námitek a tak starosta vyzval k hlasování o schválení 
prodloužení provozu betonárky Skanska Transbeton, s. r. o., Vojkovice. 
 

Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 

c. Smlouva o uzavření smlouvy budoucí o připojení odběrného zařízení k distribuční 
soustavě do napěťové hladiny 0,4 kV (NN) – ČEZ Distribuce, a. s. 
Starosta informoval ostatní, že smlouva s ČEZem se týká výzvy Veřejné osvětlení  
a připojení k síti, také musí být doložena jako jeden z podkladů na Krajský úřad ke 
smlouvě o poskytnutí dotace. 
Poté, co se přítomní zastupitelé seznámili se smlouvou, vyzval je starosta k hlasování 
o přijetí Smlouvy o uzavření smlouvy budoucí o připojení odběrného zařízení 
k distribuční soustavě do napěťové hladiny 0,4 kV (NN) – ČEZ Distribuce, a. s. 
 

Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 

d. Informace k veřejným výzvám 
Starosta oznámil, že jak si jistě všichni všimli, obec vydala dvě veřejné výzvy. První 
se týká Veřejného osvětlení v obci, konkrétně části Tošanůvka a Chechlůvka a bude 
probíhat do 17. 6. 2011. Do tohoto data bude obec přijímat nabídky na realizaci. 
Uvedl, že rozhodující bude cena u těchto nabídek. 
Obec dostala dotaci na realizaci tohoto projektu a veškeré materiály jsou již 
připraveny a následující den budou odeslány na Krajský úřad. 
V rámci tohoto projektu se bude jednat jak o stavbu nových stožárů, tak o umístění 
osvětlení na již stožáry stávající. K tomu je potřeba mimo jiné uzavření smluv 
s vlastníky pozemků, kde bude osvětlení umístěno a také povolení od společnosti 
ČEZ Distribuce, a. s., které se projednávalo v předchozím bodě. 
U části obce Chechlůvka, čekáme ještě na vyjádření společnosti RWE, smlouva 
s panem Janikem, je již uzavřená. Zde bude také nutné stavební povolení. 
 
Druhá výzva je podána na Relaxační parčík, žádost o dotaci je podána na 
ministerstvo pro místní rozvoj, přes Stonax. Zde obec obdržela potvrzení o registraci 
akce. Scházejí se nabídky na realizaci. Zatím to vypadá, že bude vybrána jedna firma 
na herní prvky a jedna zpevnění ploch. Konkrétně jsou částky vymezené v rozpočtu 
k tomuto projektu. (příloha č. 5) Bude zde umístěn nějaký prolézací set pro děti ve 
věku od 6 – 12 let. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
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e. Postup u podaných ţádostí o dotace 

Starosta poskytl zastupitelům informace k žádostem podaných o dotaci. 9. 6. 2011 
proběhla prezentace projektů v MAS Pobeskydí a v pátek zasedla komise, která 
vybrala ty projekty, které doporučí k financování. Projekt budova TJ na hřišti byl 
vybrán a výše dotace 1,8 mil. Kč. Starosta poskytl ostatním i přehled, kdo další 
z okolních obcí uspěl. Následně poděkoval zastupitelce Michaele Gongolové za 
zpracování žádosti o dotaci. 
 
V. Pohludka se zeptal, kolik bude ještě třeba doplatit? 
 
Starosta odpověděl, že dotace ještě není jistá, jen to, že jsme byli vybráni pro 
doporučení. Teď je třeba počkat, až budou doporučení předána SZIFu a uvidíme. 
Pokud by dotace vyšla, tak by se použilo těch 1.8 mil. Kč, 200 tis. Kč by dala obec  
a 400 tis. Kč je DPH, kde můžeme požádat o navrácení. Volné finanční prostředky 
budou vyčerpány. Pokud by bylo DPH vráceno, bylo by použito na nákup mobiliáře. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

f. Oprava místních komunikací 
Starosta uvedl, že jednal se starostou Horních Tošanovic a jsou ochotni spolupracovat 
s námi na opravě komunikace od Jursových k motelu. Oslovil také pana Macoška na 
vytyčení dané parcely a mohla by být celá v majetku obce, mělo by to být hotovo do 
měsíce. Opravu komunikací je nutno provádět průběžně. Komunikace od nádraží 
k podjezdu má díry. Starosta dodal, že si nemyslí, že je nutné dělat celý nový povrch, 
ale postačí jen zalepit díry. Tuto opravu navrhl pro komunikaci u pana Dužíka  
a od hlavní cesty k Jursovým. 
Horní Tošanovice opraví část od pana Macečka a my od můstku k Jursovým. Nechali 
bychom vyčíslit náklady a pak vybereme společnost s nejlepší nabídkou. 
 
E. Grygarová se zeptala, zda je celá komunikace obecní? 
 
Starosta odpověděl, že kousek výjezdu je od pana Adámka. Poté dodal, že tam 
existuje více věcných břemen, takže nehrozí, že by bylo zakázáno jezdit přes mostek. 
Majitelé chtějí, aby se komunikace opravila, komunikaci chtějí darovat nebo nechat 
odkoupit za minimální částku. 
 
N. Honzáková navrhla, že opravu komunikace u p. Dužíka by nechala na příští rok  
a teď by se obec mohla zaměřit na komunikaci u Jursových. 
 
Starosta odpověděl, že na tom se jistě všichni shodnou. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

g. Zápis do kroniky obce za rok 2010 
Místostarostka přečetla návrh zápisu do kroniky obce za rok 2010 a vyzvala přítomné 
k vyjádření. 
Zastupitelé vyjádřili souhlas s obsahem zápisu do obecní kroniky za rok 2010. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
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Ad. 13) Diskuze 
 
Starosta informoval přítomné, že nechal vyměřit pozemek objektu TJ na hřišti. Dosavadní 
údaje byly špatné, ale je to již nově vyměřeno. Sousedí to s pozemkem p. Chlumského, který 
obec pravděpodobně odkoupí. 
 
N. Honzáková odpověděla, že p. Chlumský už dříve počítal s tím, že obec tento pozemek 
bude chtít. 
 
Starosta uvedl, že spolu již jednali a nechal k nahlédnutí staré zaměření pozemku a nové. 
Dále uvedl, že je nutné dořešit příjezd ke staré budově. 
 
N. Honzáková se zeptala, kde bude žumpa? 
 
Starosta odpověděl, že se ještě uvidí po domluvě s p. Chlumským. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

 
Starosta oznámil, že proběhlo jednání ve věci zamokřování pozemku pana Janika. 
 
Místostarostka se zeptala, kdy začnou meliorační práce? 
 
Starosta odpověděl, že technika je objednaná na 21. 6. 2011. Dále uvedl, že jedině pan 
Pavelka měl veškeré doklady o vývozu žumpy v pořádku. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
 
 
 
Z á v ě r 
 
 
                Starosta obce ukončil v 19:35 hod. zasedání.   
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
V. Pohludka  ______________ 
   
M. Gongolová   ______________ 


